
  Kunnanvaltuusto 28.4.2025 

Valtuustoaloite erityisen vaativan 

erityisopetuksen tilojen parantamisesta 
 

Sivistys- ja hyvinvointilautakunta sekä budjettiasiana kunnanvaltuusto päätti taannoin, että 

Kärkölä alkaa tuottamaan itse erityisen vaativaa erityisopetusta, jota aiemmin ostettiin 

Hollolalta ostopalveluna. Perusteluna päätökselle oli kustannuspuolen lisäksi arvovalinta, 

että jokainen kärköläläinen lapsi ja nuori saisi opiskella kotikuntansa uusissa kouluissa.  

Viime syksynä alkaneesta kyseisestä opetustoiminnasta on jo jonkin verran 

käyttäjäkokemuksia. Muun muassa motivoituneiden luokan vetäjien ansiosta asiat ovat 

kehittyneet kiitettävästi oikeaan suuntaan, mutta myös tiettyjä kehityskohteita on 

havaittu. Kyseisen luokan tilojen piti olla Hollolan tasoa vastaavat huomioiden lasten ja 

nuorten erityistarpeet, mikä ei kuitenkaan tällä hetkellä toteudu luvatusti. Tiloja tulee siis 

päivittää aidosti vastaamaan kyseisen luokan tarpeita. 

 

Esitämme seuraavaa: 

Erityisen vaativan erityisopetuksen tilat päivitetään vastaamaan luokan tarpeita 

Kyseisen erityisluokan vetäjien sekä rehtorin tulee käydä läpi teknisen puolen kanssa 

nykyiset tilaratkaisut, joissa on esimerkiksi käytännössä kyseisille lapsille käyttökelvoton 

etätyökoppi ”erittäymishuoneena”, ja laatia suunnitelma tilojen päivittämisestä. 

Päivityksen tulee vastata luokan lasten ja nuorten erityistarpeita erilaisissa tilanteissa, jotta 

jokaiselle kärköläläiselle lapselle ja nuorelle voidaan taata yksilön tarpeisiin nähden 

soveltuva oppimisympäristö myös tilojen osalta.  
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